
Zápisnica č.1 
zo zasadnutia OZ Kaplna konaného dňa 13.2. 2023 o 18,00 hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní poslanci: 7 

1. Zahájenie schôdze 

Verejné zasadnutie zahájil starosta obce a prečítal program rokovania, ktorí poslanci odsúhlasili. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa uznesení 

Zapisovateľ zápisnice: Ing. Mária Krupová, Jana Zadubanová 
Overovateľ zápisnice: František Špirka, Anna Lúčanová 

3. Určenie navrhovateľa uznesení 

Navrhovateľ uznesení: Ing. Stanislav Pavol 

4. Kontrola uznesení 

Uznesenie č. 19/2022 – splnené 
Uznesenie č. 20/2022 – splnené 
Uznesenie č. 21/2022 – splnené 
Uznesenie č. 22/2022 – splnené 
Uznesenie č. 23/2022 – splnené 
Uznesenie č. 24/2022 – splnené 

 

5. Informácie, prerokovanie a schválenie PHSR do roku 2027 obce Kaplna 

Plán PHSR mali poslanci zaslaní e-mailom 2 týždne dopredu na preštudovanie.  Poslanec Pavol pripomienkoval chyby:  
- strana 19 – vývoj obyvateľov len od roku 2021 
- strana 32 – graf 34  graf nezamestnanosti nezodpovedá tabuľkám 
- strana 36 – tabuľka 7 vyčiarknuť denný stacionár 
- strana 42 -  Sociálna analýza – silná stránka – ochota cestovania za prácou 

                                                       slabá stránka – narušenie vzťahov kvôli nezamestnanosti 
Taktiež sa vytklo, že je slabo zaznamenaný demografický vývoj. Pán starosta spätne osloví firmu na upravenie chýb, 
ktoré vytkli poslanci. 
 

6. Informácie k plánu CO a KŠ obce Kaplna /p. Bacigálová/ 
 

Pani Bacigálová prečítala plán hlavných úloha na rok 2023 a z karty CO vymenovala poslancov, ktorí sú pridelený do 
jednotlivých funkcií v krízovom štábe. 
Pán starosta vymenoval zariadenia, ktoré sú v obci, ak by prišlo k nejakej krízovej situácií. Ubytovanie kultúrny dom, 
materská škola. Vývarovne materská škola a Restaurant  Klobušický a Penzión na Majery.  

 
7. Informácie k projektom odkanalizovania 

 
Štúdia odkanalizovania bola možná k nahliadnutiu a pripomienkovaniu. Starostovia majú pravidelné stretnutia k tejto 
téme. Firma z Banskej Bystrice, ktorá projektuje projekt odkanalizovania mala k dispozícií geometrické zamerania, 
ktoré si robila každá obec osobitne. O vysporiadaní pozemkov kadiaľ pôjde kanalizačné potrubie  a prečerpávačky si 
bude riešiť každá obec sama v spolupráci s projektovou kanceláriou / novou zmluvou/. Pozemky pod čističkou 
odpadových vôd ČOV v obci Čataj sa bude kupovať spoločne. Obce majú za sebou prvé rokovania ohľadne týchto 
pozemkov. V tomto roku majú obce za cieľ spraviť územné konania a v budúcom roku 2024 stavebné povolenia. 

 
 
 
 



8. Informácia z BSK ku projektom  
 
BSK poslal do každej obce zásobník projektov, do ktorých sa môže obec zapojiť a po schválení zrealizovať projekt do 
roku 2025 a do roku 2027.  
Ako návrhy na zlepšenie a zmodernizovanie našej obce sme udali: 

- zateplenie  materskej škôlky ,tepelné čerpadlá, výmena kotlov 
- fotovoltika na materskú školu ,kultúrny dom a obecný úrad 
- cyklochodník 
-  rozšírenie verejného vodovodu ZA POTOKOM 

Starosta oslovil firmu Priemier Consulting na vypracovanie projektov zateplenia pre materskú školu. Ďalej  
informoval, o potrebe zmeny ÚP obce. Po konzultácií s Ing. Dudášovou spracovateľkou ÚP poslancov informoval, že 
po zmene stavebného zákona 200/2022 Z.z. v roku 2024 sa bude tento stav riešiť. Taktiež informoval obecné 
zastupiteľstvo o zvyšovaní energií pre našu obec. 
 

9. Žiadosti 
 
 Žiadosť o odpredaj ornej pôdy p. č. 224/ LV 378 o výmere 823 m2 – Ľubomíra Strážayová  Prijaté uznesenie. 
 Zmluva o nájme pozemku na zberné miesto pre haluzovinu, drevo a trávu. 
 Zmluva o zabezpečení zberu elektroodpadu s firmou ROVAMI s.r.o. 
 

10. Návrh uznesení 
 
Uznesenie č.1/2023 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o nájme pozemku s firmou L – Max Europe, Praha /LVč.863/ na účel zberu 
drevného odpadu, haluzoviny a trávy.  
ZA: 7      Proti: 0       Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č.2/2023 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o zabezpečení zberu elektroodpadu s firmou ROVAMI zber s.r.o., 
Sládkovičovo. 
Za: 7      Proti: 0       Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č.3/2023 
Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s odpredajom pozemku parc.č. 224/ LV 378 o výmere 823m2 žiadateľke Ľubomíra 
Strážayovej. 
Za: 7      Proti: 0       Zdržal sa: 0 
 

11. Diskusia 
 
Obecné zastupiteľstvo a pán starosta viedli konverzáciu o vytriedenom komunálnom odpade, ktorý klesol z roku 
2022 z 58% na 53%. Hovorili o čipovaní  zberných nádob v našej obci a prejednávaní s firmou Marius Pedersen s.r.o. 
o 110l kontajneroch. Ďalej pán starosta informoval o sčítaní obyvateľstva v našej obci a tiež o zmodernizovaní 
obecnej webovej stránky.  
 

12. Záver  
 
Pán starosta poďakoval poslancom a prítomným za účasť, za ich postrehy, pripomienky a ukončil schôdzu. 
 
 
V Kaplne dňa 15.2. 2023 
 
 Zapisovateľka: Ing. Mária Krupová, Jana Zadubanová   ............................................................ 
 Overovatelia: František Špirka      ............................................................ 
                                        Anna Lúčanová      ............................................................ 
 
 
Starosta obce Kaplna: Vladimír Vittek      ............................................................ 



                                         


